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 Verslag ouderraad 
Basisschool Scheppers 
08/11/2022 

 

 

Aanwezigen 

Aanwezig: Inge Vekemans, Maarten De Strycker, Mieke Segers, Kristel Van Pachterbeke, Julie 

Degraeve, Tim Vandenberghe, Daan Vanhooreweghe, Marlies Declerck, Chimen, Elise Lammertyn  

Verontschuldigd: Noura Bouzid, Annemarie Moerman, Eveline Vanaelst, Semra Akbingol, Cindy De 

Coninck,  

 

0 Agenda 

1. Voorstelling nieuwe leden  
2. Verslag vorige vergadering  
3. Voorbije activiteiten 

a. 8/9 infomoment  
b. 24/9 Rommelmarkt 
c. 28/9 kriebelteam + Koffie (?)  
d. 4/10 dag van de leraar  
e. 22-23/10 herfstfestijn  
f. 25/10 oudercontact lager  
g. 26/10 wenmoment  

4. Volgende activiteiten  
a. 9/11 koffie en aansluitend kriebelteam → verschoven naar 23/11 
b. 25/11 de grote voorleesdag 
c. 29/11 15:30 oudercontact kleuter 
d. 13/12 19:30 ouderraad 
e. Kerstkaartje 

5. Varia 
a. Foto’s staan online  
b. Scheppers als toonbeeld van diversiteit  
c. Afrekening studie: wat met resterende studiekaarten  
d. Digitale platformen  
e. Verkeerssituatie schoolstraat  
f. Briefje koor juf Hilde  
g. Naschoolse studie: beleid  
h. Properheid speelplaats  
i. Lege brooddozen: aanpak Scheppers  
j. Risico-analyse CO2  
k. Workshop https://www.veiligonline.be/  
l. Infoavond https://www.verkeersouders.be/ik-wil-de-school-helpen/infoavond/ 
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6. Volgende vergadering   

13/12 19:30  

1 Voorstelling nieuwe leden 

Chimen en Elise zijn nieuw in de ouderraad. We houden een rondetafel waarin ieder zich 

voorstelt. 

2 Verslag vorige vergadering 

Staat online en werd doorgestuurd. Geen opmerkingen 

3 Voorbije activiteiten 

3.1 8/9 infomoment  

Terug oorspronkelijke formule. Kleuterleid(st)ers vragen wat meer tijd om alles uitgelegd te  

krijgen. 

Veel kleine kindjes, is het niet de bedoeling dat deze in bed liggen op dat moment? 

Dit wordt nochtans wel duidelijk vermeld op de uitnodiging. Een babysit regelen is niet  

evident. 

Het is ook niet evident om deze informatie op een andere moment te geven.  

Ook vanuit de ouderraad volgend jaar communiceren dat kinderen beter niet meekomen  

omdat ze in bed moeten liggen en dat het de communicatie verstoort. 

Proberen te weten komen waarom deze ouders niet aan een babysit geraken. Nummers van 

babysit beschikbaar stellen: bv. doorverwijzen naar gezinsbond. 

3.2 24/9 Rommelmarkt 

Feedback ontvangen van Lore en van Dirk.  

Bracht 305EUR op. 

Is een activiteit die goed te organiseren is met het huidige team van de ouderraad, het was 

gezellig en brengt ook ouders samen, maar de opbrengst is eerder beperkt. Bij volgende 

initiatieven meer volk proberen krijgen, communiceren dat het een overdekte rommelmarkt is 

en ook over de randanimatie (die bij volgende editie nog wat uitgebreider kan), geen tafels 

voorzien, en uitbreiden naar de feestzaal, want met de sporthal kunnen we niet veel meer dan 

een 25-tal tafels zetten, de kringwinkel vragen om achteraf spullen te komen ophalen en dat 

ook communiceren op uitnodiging. Als er meer volk komt, moeten we ook meer plaats om te 

zitten voor een drankje voorzien. 

Meer communiceren wat we met het geld van de ouderraad doen: boek onder de kerstboom 

voor elke klas. Met meer inkomsten zouden we meer kunnen doen. 

Nieuw initiatief Filmavond voor kinderen en ondertussen een oudercafé 

- Voorstel 10/2 
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- 3 films 

- 5 EUR inschrijvingsgeld 

- I.s.m. juf Marlies 

Geld ophalen door een avond te helpen op Maanrock 

- Hoe melden we ons aan? 

- Datum in elk geval vrijhouden 25-27 augustus 2023 

3.3 28/9 kriebelteam 

Veel helpende handen, waarvoor dank! 

Alle klassen tot 4de gecontroleerd 

3.4 4/10 Dag van de leraar 

Er leken minder desserts dan vorig jaar 

Maar zoals elk jaar was er toch meer dan voldoende 

Volgend jaar in 3 shiften werken: opstellen, serveren en afruimen. Om te serveren lijken 2 

ouders voldoende. 

Account voor de ouderraad op smartschool? 

Mevr. Vekemans kijkt na, maar het is niet evident om een account op te zetten die met alle 

ouders kan communiceren. 

Het zou ook handig zijn als de ouderraad bereikbaar is via smartschool en niet enkel via mail. 

3.5 22-23/10 herfstfestijn 

‘t was lekker, het liep niet op elk moment even vlot. Is geëvalueerd door de school en zal naar 

volgend jaar bijgesteld worden. 

Ouderraad wil gerust volgend jaar terug helpen, maar dat wel op tijd hulp vragen. 

3.6 25/10 oudercontact 

Er werd wel wat koffie geserveerd, geen nieuwe leden voor de ouderraad. Maar er staan en 

zichtbaar zijn, is belangrijk. 

3.7 26/10 wenmoment 

Mieke en Elise hebben dat gedaan. Rondleiding duurde ongeveer een uur.  

4 Volgende activiteiten 

4.1 9/11 koffie en aansluitend kriebelteam 

Wegens te weinig kriebelaars verplaatst naar 23/11 

4.2 25/11 grote voorleesdag 

Valt in de voorleesweek en ouders werden al uitgenodigd om te komen voorlezen door juf 

Hannah. 

Juf Liesbeth en juf Hannah coördineren.  
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Julie stemt af met juf Hannah en schrijft ons in op de website van VCOV. 

4.3 29/11 15:30 oudercontact kleuter 

Tim, Marlies, Julie, Kristel komen koffie serveren. 

Tafel meer naar voor 

Mieke maakt een ontwerp op A3 

4.4 13/12 19:30 ouderraad 

 

4.5 Kerstkaartje 

Daan zorgt voor tekstje, Mieke voor kaartje 

5 Varia 

5.1 Juf Emmy 

Zie bericht smartschool: het gaat al beter met juf Emmy, maar de revalidatie zal nog wel tijd 

vragen. Door de voorkennis die nodig is, is het niet evident om haar taken aan andere (en 

zeker een nieuwe collega) door te geven. Juf Bettina neemt haar taken over. 

Juf Saartje neemt de taken van juf Bettina gedeeltelijk over. 

Juf Margot neem de zorg van meester Bart over die nu in het zesde leerjaar staat na het 

vertrek van meester Sam. 

5.2 Foto’s website 

Staan online. Chimen stuurt haar foto nog naar Maarten. 

5.3 Afrekening studie 

Zal in de toekomst via de schoolfactuur verlopen. Het bedrag van de resterende studiekaarten 

zal afgetrokken worden van de factuur. 

5.4 Digitale platformen 

Er zijn tal van digitale platformen die gebruikt worden: de website, smartschool, facebook, 

googledrive website van het eerste leerjaar, bingel, kabas, whatsapp in bepaalde klassen, … 

Het is voor ouders niet altijd evident om te weten wat waar te vinden en deze allemaal op te 

volgen. 

Smartschool is het communicatiekanaal tussen de school en ouders van leerlingen op school.  

Facebook, de website, de instagram zijn communicatiekanalen die de school gebruikt naar 

externen. Ouders van leerlingen moeten deze kanalen niet opvolgen. 

Bingel en andere leerplatformen worden gebruikt voor vrijblijvende huistaken voor leerlingen. 

In de studie hebben leerlingen geen tablet, PC of laptop beschikbaar om bingelopdrachten te 

maken. 

5.5 Verkeerssituatie schoolstraat 

De situatie is niet veilig. 
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1. Op 13/9 heeft Maarten een gesprek gehad met de wijkagent. Dat heeft niet veel 

opgeleverd, maar toch een aantal verduidelijkingen: 

- ook bij tweerichtingsverkeer geldt de schoolstraat 

- ieder mag die bareel naar beneden doen 

- het heeft geen zin om bestuurders tegen te houden: dan blijven ze voor de bareel staan,    

   ofwel gaan ze rondrijden in de stad 

2. De situatie is verergerd sinds de werken aan de waterleiding/riolering in de Guido 

Gezellelaan. De hinder door deze situatie zal waarschijnlijk nog tot maart duren. 

3. Met de werken aan de vesten is er nog een bijkomende omleiding door de Nieuwe 

Beggaardenstraat. In principe moeten auto’s afslaan aan de Nonnenstraat, maar velen rijden 

door tot aan het hek van de schoolstraat aan de Vrouw van Mechelenstraat. Daar geraken ze 

niet verder en moeten dan omkeren. 

Mevr. Vekemans heeft samen met de politie de situatie bekeken, maar de politie kan niet 

optreden en kan weinig verhelpen aan de onveilige situatie. 

Mevr. Vekemans heeft contact opgenomen met de verantwoordelijke voor de schoolstraten, 

Margot Leysen. Er is o.a. een nieuw en praktischer hek gevraagd voor de schoolstraat, dat 

gemakkelijker kan geplaatst worden en dat wel voldoende ruimte geeft aan fietsers. 

Mevr. Vekemans overlegt ook verder met de collega-directeurs van de andere scholen. 

We gaan nogmaals vragen aan de ouders om niet met de auto tot aan de school te proberen 

komen. 

We proberen een overleg met de stad te hebben over de situatie, want we vrezen dat er 

ongelukken gaan gebeuren als deze situatie aanhoudt. 

5.6 Naschoolse studie 

In het eerste leerjaar is er huiswerkstudie waar de leerlingen dus begeleid worden bij het 

maken van huistaken. 

Ouders vragen om ook in de stille studie (bij de hogere jaren) een minimaal toezicht te houden 

dat de leerlingen effectief taken uitvoeren. 

5.7 Andere variapunten worden verschoven naar de volgende vergadering 

 

6 Volgende vergadering 

13/12 19:30  

 


